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Till kommunfullmäktige i Torsås kommun

Motion om att utreda möjligheten till en busslinje mellan Emmaboda och Torsås 
kommun

Allt krut läggs på att det ska finnas tillräckligt med busslinjer till Kalmar och Karlskrona men det 
finns fler stråk än så som behöver uppmärksamhet. Det finns många som pendlar till arbeten i 
Emmaboda kommun eller tvärtom och vi har de som tar tåget från stationerna i 
grannkommunen, för att därifrån ta sig till andra orter i Sverige. Om man på riktigt vill minska 
bilkörandet i miljöns namn så borde denna fråga har varit löst för länge sedan.

Sverigedemokraterna i Torsås föreslår kommunfullmäktige att besluta:

att kommunen ges i uppdrag att ta kontakt med Region Kalmar län för att utreda 
möjligheten till en busslinje mellan Torsås kommun och Emmaboda kommun.
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Sverigedemokraterna


